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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 14-06-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen, 
Patty Schurink, Ellen Jacobs, Peter van Berlo  

Adviseurs: Hay Mulders  
Gasten: - 

Afwezig m.k.: Frenk Peeters, Mariet Roelofs, Hay Engels, 
Luuk Hagens,  
Afwezig z.k.:  

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Status AED’s Navragen Lisa 12-7-2023  

2 Natuurcompensatiegebied Navragen Lisa 12-7-2023  

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug.  
Afmeldingen zijn binnen van Frenk, Mariet, Hay E. en Luuk.  

 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Vanuit Hay Engels is een vraag binnen gekomen over natuurherstelgebied.  

 
03. Verslag 24-05-2023 

- Waterpeil en lagzone en nog enkele typfouten gecorrigeerd. Lisa stuurt aangepaste notulen 
opnieuw door.  
 

04. Lopende zaken 
Wonen in America: 

Project ‘Aan de Kerkenbos’ loopt, hierover is 3-wekelijks contact met de gemeente. Het beeld- 
kwaliteitsplan is tijdens het laatste overleg doorgenomen, op de vragen en opmerkingen zijn 

al gedeeltelijk antwoorden gekomen, maar het voelt als een afstreepwedstrijd. De aanpassing 
dat er 6 appartementen gebouwd mogen worden is gedaan. Het verder optimaliseren van 
beeld- kwaliteitsplan loopt nog.  

 
Flexwoningen: 

Laatste bericht is dat er een raadbesluit ligt, dat er gelden beschikbaar zijn gesteld voor het 
plaatsen van de flexwoningen. Verder is er geen nieuws.  
 

America Left: 
- Cursus welzijn op recept goed afgesloten door Mariet, Ellen en Ellen  

- Er is een nieuwe huishoudelijke medewerkster aangenomen.  
- Aanstaande maandag is in de Soos de brainstormsessie zoals eerder aangegeven, vanuit de 
gemeente is een voucher toegekend, zodat aan de aanwezigen een drankje kan worden 

geven.  
- Gesprekken met Proteion lopen inzake het kunnen gaan leveren van zorg. Het ziet ernaar 

uit dat dit goed gekeurd wordt en ziet er positief uit, wel zitten er nog wat randvoorwaarden 
aan. 
- op 7 juni is gesprek geweest over de accommodaties met verenigingen die een eigen 

accommodatie hebben. VKKL heeft dit opgepakt. Over 3 weken is het vervolg om te kijken of 
iedereen verder wil. VKKL gaat hierop ook nog een offerte maken.   

- Hopelijk lukt het om de ‘Hoe deal jij met Drugs’, in oktober naar America te halen.   
 
Verkeer: 

- Stoep Hoebertweg: Erik Fagel van de gemeente heeft aangegeven dat zij op dit moment 
niet de capaciteit hebben om dit aan te pakken. Ze zullen in de toekomst opnieuw bekijken 

wat de mogelijkheden zijn.  
- Volgende week wordt de Hoebertweg opnieuw geasfalteerd.  
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AED’s:  
Hier is geen nieuw bericht van. Ellen geeft aan de situatie erg zorgelijk is. Vanuit het 

dorpsradenoverleg is terug gekomen dat hier nieuw beleid voor komt, en dat dit er rond de 
zomer zou zijn. Lisa doet navraag bij de gemeente wat de huidige status is.   
 

RIVM:  
Nog in afwachting van de uitslag n.a.v. het onderzoek wat in America heeft plaatsgevonden. 

Verwachting is dat rapport binnen twee weken komt.  
 
Geluidsschermen Spoor: 

Vorige week is de werkgroep in gesprek geweest bij Ambtenaren. De ambtenaren gaan het 
advies uitbrengen dat het college de zaak opnieuw moet bekijken en hier vervolgens een 

nieuw besluit over moeten nemen.  
Er zijn transparante bescherming beschikbaar in Weert. De gemeente heeft hier bij Prorail 
informatie over opgevraagd, maar antwoord is er nog niet.  

 
Willems: 

Vandaag is afvaardiging van de buurt bij de rechtbank geweest, over het bezwaar wat is 
ingediend.  
Of dat de gemeente nog bezwaar heeft ingediend op de laatste vergunningsaanvraag, is niet 

bekend.  
 

Kabroeksebeek: 
De werken zijn zo goed als klaar. Het Water stroomt.  
Er staat een nieuw apparaat, met opvangrooster. Deze heeft een automatische schep om de 

rommel (takken, bladeren etc.) uit het water te halen. Hier komt een 2 meter hoog hekwerk 
omheen in verband met de veiligheid. De verwachting is dat dit niet fraai oogt in de 

omgeving, hopelijk valt dit in het groen wat weg.  
De roestige buis die over de beek loopt blijft.  
Marco en Hay M. zijn bezig met informatiebordje, dit komt bij de brug te staan.  

 
Kermis 2023 

- Lisa is met Elly in gesprek over de kermis om in gesprek te gaan met de kermisgids. 
Mogelijk vind dit vrijdag ochtend plaats, vanuit de dorpsraad zal Marco aanwezig zijn. Vragen 

die ervanuit de dorpsraad spelen gaan over de mogelijkheden van een attractie zoals de rups, 
veiligheid, en het aanbieden van loten/kleurplaten etc.  
Gemeente werkt aan nieuw kermisbeleid. 

- De pastoor gaat zondag een Heilige mis houden bij Boems Jeu.  
- De dorpsraad is voornemens om de activiteiten zoals gebruikelijk te organiseren als 

Dorpsraad. Kleurplaten, straatkrijtwedstrijd, loterij en kortingsbonnen. 
Hierbij is op een drietal momenten hulp nodig.  
-> straatkrijtwedstrijd (op dinsdag van 15.00-17.00) - van de aanwezigen bij de vergadering 

kan niemand, er wordt een oproep op de app gezet of iemand van de afwezigen kan.  
-> Prijsuitreiking (woensdag 16.00 uur) – Patty helpt 

-> Loterij (woensdag 18.45) – Lisa Helpt  
 
05. Ingebrachte agendapunten 

- Vraag Hay Engels: Grond achter Limburgse peel zou natuurcompensatiegebied worden, 
maar hier zijn aardappelen en bieten gezet.  

In de dorpsraad weet niemand hoe dit zit, wel dat er inderdaad compensatienatuur zou 
worden. Lisa vraagt dit naar bij de gemeente.  
 

-Groenonderhoud: 
Morgen komen er twee mannen van de gemeente om te kijken hoe het met het groen gesteld 

is.  
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06. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Opening fietsroute Geopad, is bij peelmuseum. De knooppuntenroute is hierop aangepast.  
- Patty is ingeschreven als bestuurslid  

 
07. Rondvraag 
Hay:  

- Wie is contactpersoon balgooien, dit was altijd Huub. Dit ligt bij de dorpsraad, maar wie dit 
precies oppakt in verband met het vertrek van Huub is nog niet bekend. 

- Hay is benaderd een Escape route organisatie. Zij gaan een escape route uitzetten in het 
thema Rowwen Heze. - Hay is lid van de burgeradviesraad, zij willen graag een keer op 
locatie komen. Hay informeert of de dorpsraad hier open voor staat, dit is het geval.  

- Hay heeft een verontrustend filmpje van de bever die overdag actief is in de beek achter 
Lisdodde. Bomen bij de kabroeksebeek zijn al allemaal omheind. Advies is om dit te melden 

bij de gemeente.  
- Zoals het eruit ziet gaat AVV oud ijzer ophalen.  
- Peter van Berlo: paar weken geleden waren er kinderen aan het voetballen bij de kerk. Hij 

heeft de kinderen hierop aangesproken, de ballen kwamen ook tegen auto’s aan. Hij kreeg 
een grote mond terug.  

 
Lisa: De volgende vergadering is de laatste dorpsraadsvergadering. Als het mogelijk is, doen 
we dit bij Lies Klomp (We willen dan na een korte vergadering afsluiten met een klein 

bloemstukje of mozaïeken afhankelijk van de mogelijkheden en kosten bij Lies). Om dit met 
Lies af te stemmen de vraag wie er de volgende keer bij zijn. Aanwezig zijn: Patty, Peter, 

Marco, Lisa, Hay.  
Afmeldingen van: Ellen en Huub.  
De vraag zal nog onder de afwezigen gesteld worden.   

 
Huub: Volgende vergadering is Huub aanwezig, dit was zijn laatste vergadering als 

bestuurslid. Lisa zal Huub uitschrijven bij de KVK.   
 
Marco: Richt een woordje tot Huub om hem te bedanken voor zijn inzet bij de dorpsraad.  

  
08. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.35 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 


